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Besvarelse af spørgsmål 3 ad L 157 stillet af Erhvervs-, Vækst- og 

Eksportudvalget den 25. marts 2015 efter ønske fra Torsten Schack 

Pedersen (V) 

 

Spørgsmål: 

På vegne af Torsten Schack Pedersen (V) beder Erhvervs-, Vækst- og 

Eksportudvalget ministeren svare på, om ministeren vil tage initiativ til at 

sikre, at der i det kommende bygningsreglement indføjes krav om digitale 

føringsveje, således at bygninger forberedes til højhastighedsbredbånd. 

 

Svar: 

Med dette lovforslag indføres der krav om, at nyopførte bygninger og 

bygninger, der gennemgår større renovering, skal forberedes til højha-

stighedsbredbånd. Det sker ved, at bygninger i højere grad skal være ud-

styret med højhastighedsforberedt fysisk infrastruktur inde i bygningen, 

fx kabelkanaler. 

 

Det er min opfattelse, at det samme forhold ikke bør reguleres gennem 

flere regelsæt. Det er derfor aftalt med Klima-, Energi- og Bygningsmini-

steriet, at der indføres en henvisning til den endelige lov i bygningsreg-

lementet. Denne henvisning vil blive indført ved først kommende lejlig-

hed, efter loven er vedtaget. 
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